
Interpelácia č. 30/2014   
 

3. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 25.6.2014  
 

 

PhDr. Čižmár: 

Vidím tuná aj náčelníka mestskej polície, chcem sa opýtať len to, čo som zaregistroval priamo 

na ulici. Videl som niektorých príslušníkov mestskej polície bez uniformy, majú síce 

označenie, ale bez uniformy. Plánuje sa vybavenie týchto príslušníkov oblečením? Pretože 

poviem úprimne, zo strany občanov viac zarezonuje to, keď sa priblíži alebo s nimi jedna 

človek v uniforme, ako len niekto, kto je oblečený v civilnom oblečení s označením mestská 

polícia.  
 

Ing. Brinček: 

Čo sa týka uniforiem, resp. výstrojných súčiastok pre príslušníkov mestskej polície, toto je 

objednané a po 7.-mom prídu brať miery, do 2 týždňov v podstate by mali byť výstrojné 

súčiastky tuná na mieste. To značí, že doplnenie pre „starých príslušníkov“ + pre nových 

komplet výstrojné súčiastky.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 25.6.2014 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


